

1. *Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority, in particular that Chief Kimweri Mputa Magogo was elected by an overwhelming majority, strictly in accordance with indigenous law and custom;

2. *Suggests* to the petitioners that if they so desire they may address the Trusteeship Council further in the matter with reference to the observations of the Administering Authority.

*597th meeting,
11 March 1955.*

1092 (XV). Petition from Mr. F. D. Cornish (T/PET.2/171)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. F. D. Cornish concerning Tanganyika in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned (T/PET.2/171, T/OBS.2/15, T/L.540),

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*597th meeting,
11 March 1955.*

1093 (XV). Petition from Mr. G. Ekeroth (T/PET.2/173)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. G. Ekeroth concerning Tanganyika in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned (T/PET.2/173, T/OBS.2/16, T/L.540),

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority, and to the statement of its special representative;

2. *Suggests* to the petitioner that he consult the competent local authorities concerning the requirements of the regulation of which he complains.

*597th meeting,
11 March 1955.*

1094 (XV). Petitions concerning the status of members of the Isihakia Community (T/PET.2/174, T/COM.2/L.17)

The Trusteeship Council,

Having examined the petitions from the President of the Isihakia Association and from the Ishak Arab Community, Arusha Branch, concerning Tanganyika in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned (T/PET.2/174, T/COM.2/L.17, T/OBS.2/18, T/L.540),

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority, and to the statement of its special representative, in particular that:

(a) There are no separate laws for Africans, Asians and Europeans;

1. *Appelle l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et en particulier sur le fait que le chef Kimweri Mputa Magogo a été élu — à une majorité écrasante — d'une manière strictement conforme au droit et à la coutume indigènes;

2. *Suggère* aux pétitionnaires que, s'il le désirent, ils peuvent de nouveau s'adresser au Conseil de tutelle après avoir tenu compte des observations de l'Autorité administrante.

*597ème séance,
le 11 mars 1955.*

1092 (XV). Pétition de M. F. D. Cornish (T/PET.2/171)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition de M. F. D. Cornish concernant le Tanganyika, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.2/171, T/OBS.2/15, T/L.540),

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*597ème séance,
le 11 mars 1955.*

1093 (XV). Pétition de M. G. Ekeroth (T/PET.2/173)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition de M. G. Ekeroth concernant le Tanganyika, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.2/173, T/OBS.2/16, T/L.540),

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur la déclaration de son représentant spécial;

Suggère au pétitionnaire de consulter les autorités compétentes locales au sujet des modalités du règlement contre lequel il s'élève.

*597ème séance,
le 11 mars 1955.*

1094 (XV). Pétitions relatives à la situation juridique des membres de la communauté Isihakia (T/PET.2/174 et T/COM.2/L.17)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition émanant du Président de l'Association Isihakia et de l'Ishak Arab Community, section d'Arusha, concernant le Tanganyika, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.2/174 et T/COM.2/L.17, T/OBS.2/18, T/L.540),

1. *Appelle l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur la déclaration de son représentant spécial, notamment sur le fait:

a) Qu'il n'existe pas de lois différentes pour les Africains, les Asiatiques et les Européens;